
Technische vraag verloop Armi 

 

Op 18 november is tijdens de informatiebijeenkomst over de uitwerking van de thema’s door de 

fractie van de VVD de vraag gesteld of het gepresenteerde saldo van de Armi (algemene reserve met 

inkomensfunctie) wel juist is. Het saldo van deze reserve neemt in 2019 met € 8.000 toe.  

Deze toename komt door het restant van de verkoop van Attero. Hier heeft de raad op 22 april 2014 

toe besloten.  

 


